
 
 
 
 
 

Raadsinformatiebrief 

 

 

Behandeling in commissie 

Niet van toepassing 

 

Kennisnemen van 

AED-Beleid en dekkend AED-netwerk Meierijstad 

 

Aanleiding 

Bij de vaststelling van het Gezondheidsbeleid 'Samen gezond in Meierijstad 2018-2021’ heeft het 

College bij monde van de portefeuillehouder toegezegd zich extra in te spannen om een dekkend 

netwerk van AED’s te realiseren dat voldoet aan de 6 minutennorm. Indien nodig wordt de raad te 

zijner tijd benaderd om een extra krediet beschikbaar te stellen.  

 

De harmonisatie van beleid rondom AED’s in Meierijstad is afgerond. Het beleid en bijbehorende 

subsidiëring ten aanzien van de drie voormalige gemeenten is gelijkgetrokken. Aan de uitvoering 

van het beleid ligt nog een aantal keuzemogelijkheden ten grondslag. Deze worden in 2019 

verder uitgewerkt. 

 

Kernboodschap 

Huidige situatie 

Eind 2018 is het beleid wat betreft AED’s in Meierijstad geharmoniseerd en vastgelegd in de 

nadere regels subsidiëring vrijwilligersorganisaties welzijn 2019. Dit houdt in dat een of meer  

belangenorganisaties worden ondersteund die zich sterk maken voor hartveilige kernen met 

dekkende AED-netwerken. In Veghel was en is dit Veghel Hartsave, in Sint-Oedenrode Rooi 

Hartsafe en in Schijndel wordt een nieuwe stichting opgericht: 

 Veghel Hartsave is de belangenorganisatie voor Veghel, Mariaheide, Keldonk, Boerdonk, 

Zijtaart, Eerde, Erp.  

 Rooi Hartsafe voor Sint-Oedenrode, Nijnsel, Boskant, Olland. 

 Hartveilig Schijndel (nog op te richten) voor Schijndel en Wijbosch. 

 

De subsidie aan AED-organisaties moet worden aangewend voor:   

1. Onderhoud, vervanging en verzekering van AED’s (in afstemming met de eigenaren); 
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2. Het opleiden van burgerhulpverleners in het gebruik van een AED en waar mogelijk 

reanimatie; 

3. Het in kaart brengen en houden van de AED’s binnen de gemeente Meierijstad, waardoor 

men blijvend zicht heeft op de spreiding en dichtheid van AED’s. 
 

Ook worden middelen ingezet om zogenaamde ‘witte vlekken’ in te vullen of voor het 24/7 

toegankelijk maken van AED’s. De organisatie zoekt actief naar sponsoren voor behoud en 

uitbreiding van het bestaande AED netwerk en onderhoudt nauw contact met huidige AED-

eigenaren. Daarnaast is afgesproken dat de bij hen bekende AED’s door de organisatie(s) worden 

aangemeld bij hartslagNU. 

 

Toekomst 

Met deze maatregelen is het proces om te komen tot een dekkend AED-netwerk dat voldoet aan 

de 6 minutennorm nog niet voltooid. Om uiteindelijk te komen tot een dekkend netwerk is de 

gemeente afhankelijk van inwoners, ondernemers en andere organisaties. Gemeente Meierijstad 

faciliteert de AED-belangenorganisaties.  

Er is sprake van een hartveilig Meierijstad als in elke kern binnen een straal van 500 meter een 

AED voorhanden is. HartslagNU, het alarmeringssysteem dat door 112-alarmcentrale gebruikt 

wordt, zet in het geval van een circulatiestilstand alleen AED’s in die zich op maximaal 500 meter 

van een incident bevinden. Op de site van HartslagNU staat exact weergegeven hoe dit in zijn 

werk gaat. Mocht er een incident gebeuren op een locatie op bijvoorbeeld 1000 meter afstad van 

de dichtstbijzijnde AED dan is er sprake van een ‘witte vlek’ die zou moeten worden ingevuld om 

het AED-netwerk dekkend te maken.  

 

Begin 2019 vindt de uitwerking van het beleid plaats. Op dat moment kan worden beoordeeld of 

het huidige beleid nog een aanvulling behoeft. Er zijn meerdere beleidskeuzes mogelijk. Een optie 

is om te streven naar een hartveilig Meierijstad, met een AED in alle kernen binnen een straal van 

500 meter. Kanttekening daarbij is dat het niet realistisch is om ook het volledige buitengebied te 

voorzien van AED’s. Het advies zou dan ook zijn om dit te beperken tot de bebouwde kommen.  

 

Een andere mogelijkheid is het subsidiëren van het onderhoud van alle AED’s binnen Meierijstad. 

Deze mogelijkheid betekent een transparante, gelijke en eerlijke verdeling van de gelden waarbij 

iedere AED-eigenaar ondersteuning krijgt in de onderhoudskosten.  

 

Beide opties zullen worden uitgewerkt, inclusief de financiële consequenties, zodat dit kan worden 

betrokken bij de afwegingen in de eerstvolgende Kadernota.  

 

We willen naar een AED-bijdrage per wijk of dorp die zelfwerkzaamheid en eigen inzet van de 

inwoners ondersteunt, waardeert en stimuleert. Dit gebeurt in samenspraak met de 

gesubsidieerde organisaties 

 

Communicatie 

Om te komen tot een goede onderbouwing bij de te maken keuzes wordt overlegd met de 

betrokken partners.  

 

Participatie 

De AED-belangenorganisaties zijn betrokken in het harmoniseren van beleid en de uitrol hiervan. 

Dit zal ook het geval zijn bij een mogelijke uitwerking van toekomstige keuzes.  
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Financiën 

Voor de huidige situatie heeft de gemeente Meierijstad een jaarlijks bedrag gereserveerd van 

€12.000. Wij hebben globaal berekend dat voor een aanvulling zoals hierboven beschreven als 

eerste optie eenmalig tenminste €30.000 nodig is, gevolgd door een jaarlijks extra bedrag van 

tenminste €5.000. Bij de tweede optie is een jaarlijks bedrag van naar schatting €25.000 nodig, 

gebaseerd op 250 AED’s voor Meierijstad.  

 

Planning 

Begin 2019 wordt het beleid van de gemeente Meierijstad omtrent AED’s  verder uitgewerkt. 

Financiële consequenties worden in beeld gebracht en betrokken bij afwegingen bij de Kadernota. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 

 


